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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2019/20:927 Avskaffande av danstillståndet

Den 14 april 2016, alltså för snart fyra år sedan, tillkännagav en enig riksdag att 
danstillstånden skulle avskaffas. Under dessa fyra år har regeringen kommit 
med ett antal svepskäl för att inte hörsamma riksdagens vilja. Senast 2019 
beklagade sig regeringen över den stora arbetsbelastningen på 
Justitiedepartementet. 

I september 2017 fick en utredare i uppdrag att biträda Justitiedepartementet 
med att utreda frågan om kravet på tillstånd för att anordna offentlig 
danstillställning. Uppdraget redovisades i juni 2018 (Ds 2018:20). Utredarens 
förslag remissbehandlades från den 5 juli 2018 till den 15 oktober 2018. 

Det finns en enig riksdag för att avskaffa danstillstånd. Lika viktigt som det är 
att stifta nya lagar för att möta en förändrad omvärld, så är det rimligen 
detsamma när det gäller att avskaffa lagar som är föråldrade och inte relevanta 
längre.

Med anledning av detta vill jag ställa följande fråga till statsrådet Mikael 
Damberg:

 

Om nu våren 2019 var mer hektisk än normalt och uppenbarligen även hösten 
2018, när kan riksdagen förvänta sig att statsrådet hörsammar tillkännagivandet 
om avskaffandet av danstillstånd, och när kan ny lagstiftning börja gälla?

………………………………………

Lars Püss (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-02-09
Besvaras senast
2020-02-19 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


